
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 9.10.2023 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomno: 6 členů zastupitelstva 

Jindřich Vancl, Ivana Horáčková, Iveta Jeriová, Eva Loukotová, Roman Kužel, Jiří Sedláček 

 

4 občané 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,2o 

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné a omluvil Ladislava Pršalu 

z rodinných důvodů. Konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, aby bylo zasedání 

usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi Iva Horáčková a Eva 

Loukotová 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

  1) Seznámení s programem zasedání 

  2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
  3) Projednání schválení dohody o umístění stavby č. CEZd_SoBS VB 111274/IV-12- 
      4024489 s ČEZ Distribuce a.s. na základě písemně udělené plné moci evid.  
      č. PM – 081/2023 v zastoupení EMJ s.r.o.,  
  4) Projednání schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a Dohody  
      o umístění stavby č. CEZd_SoBS VB 111274/IV-12-4024489 s ČEZ Distribuce a.s.  
      na základě písemně udělené plné moci evid. č. PM – 081/2023 v zastoupení EMJ s.r.o.,  
      se sídlem Frýdlant, K. Světlé 1121, 464 01, IČ: 67268632, DIČ: CZ67268632 
  5) Projednání rozpočtového opatření č. 5/2023 

  6) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219  

  7) Projednání návrhu prodeje částí p.p.č. 1219  

  8) Projednání podání žádosti k obecnímu úřadu na pokácení stromů na p.p.č. 922/1, 922/2,    

      919 a 1227/1 

  9) Projednání návrhu směny části p.p.č. 1213/2 za část p.p.č. 1/3 

10) Usnesení    

11) Závěr 

 

1)starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, sám navrhl doplnit ho o projednání 

záměru pronájmu Obecního hostince, záměru pronájmu areálu koupaliště, projednání schválení 

převodu finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Kruh příspěvkové organizace na investiční 

fond MŠ Kruh příspěvkové organizace a projednání schválení Smlouvy o spolupráci při zajištění 

dopravní obslužnosti Libereckého kraje. Jiné další návrhy už nebyly, o programu bylo hlasováno 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 
2) kontrola usnesení z minulého zasedání. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti  

č.IP-12-4012700/VB/02 s ČEZ a.s. je podepsána Záměr prodeje části p.p.č. 1219 byl vyvěšen, 

nikdo se nepřihlásil. Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného 

odběru do obecního systému odpadového hospodaření mezi EKO-KOM a.s. a obcí Kruh  

je podepsána. Ostatní usnesení jsou průběžně plněna. 

 



3) Projednání schválení dohody o umístění stavby č. CEZd_SoBS VB 111274/IV-12- 
    4024489 s ČEZ Distribuce a.s. na základě písemně udělené plné moci evid. č. PM – 081/2023  
    v zastoupení EMJ s.r.o., - za Podzimkovými (odbočka zadní cesta k rybníku) chce stavět Petr  
    Dejmek a potřebuje udělat elektropřípojku na parcelu pod obecní cestou – nejprve musíme       
    schválit dohodu  
 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 
4) Projednání schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a Dohody  
    o umístění stavby č. CEZd_SoBS VB 111274/IV-12-4024489 s ČEZ Distribuce a.s. na základě  
    písemně udělené plné moci evid. č. PM – 081/2023 v zastoupení EMJ s.r.o., se sídlem Frýdlant,  
    K. Světlé 1121, 464 01, IČ: 67268632, DIČ: CZ67268632 – součástí je i smlouva o smlouvě     
    budoucí a tu musíme schválit taky. Zároveň budeme hlasovat o pověření starosty jejím podpisem 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 
5) Projednání rozpočtového opatření č. 5/2023. Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření  
č. 5 / 2023. Na položce příjmů je 51.000,- Kč vratka jistiny od EKO Jilemnicko, kterou od nás 
dostali na koupi areálu nad Jilemnicí, na položce výdajů je 796.017,- Kč = 1.225.462 cena nového 
VO, 10.000,- finanční dar na Babybox, 46.805,- Kč zahradní sestava do MŠ, 200.000 vyšší náklady 
na svoz odpadů s rezervou, 15.000 nákup drobného materiálu, 23.000 pro Jilemnici na přenesenou 
působnost, 9.450 pro ČEZ na povolení využívat jejich sítě pro přenos energie - fotovoltaika  
a 108.900 zpracování dokumentace a studie na fotovoltaiku = uznatelné náklady pro dotaci  
a z výdajů se odečte 830.000 na opravu komunikací, které jsme měli v rozpočtu a už se dělat 
nebudou a 12.600 od ČEZu, které jsme zaplatili navíc na fotovoltaiku. Po dohodě zastupitelů 
přispějeme 10.000,-Kč. Výdaje tedy jsou 796.017,- Kč. Doplněné rozpočtové opatření tedy bude. 
Příjmy 51.000,- Kč, výdaje 796.017,- Kč, financování 745.017,-  Kč . O doplněném rozpočtovém 
opatření č. 5/2023 bylo potom hlasováno. 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

6) Projednání návrhu prodeje částí p.p.č. 1219 – záměr byl vyvěšen od 18.7. do 2.8., nikdo  

    se nepřihlásil, a tak teď můžeme schválit prodej žadateli manželům Bartekovým 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

7) Projednání prodeje částí p.p.č. 1219 – protože jsme schválili na posledním zasedání záměr  

    prodeje části této parcely, tak se přihlásili všichni ostatní sousedi Budina, Brádlerová, Vančurovi  

    a Bošek), kterých se dotýká tato parcela. Už ji nebudeme potřebovat, a tak můžeme schválit další     

    záměry prodeje dalších částí této parcely  

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

8) Projednání podání žádosti na pokácení stromů na p.p.č. 922/1, 922/2, 919 a 1227/1 – vedle  

    komunikace vzadu nad rybníkem rostou stromy které můžou ohrozit bezpečí v okolí a jestli  

    by nebylo vhodné stromy pokácet. Jedná se o 1 ks břízy na p.p.č. 922/1 obvod kmene ve 130 cm   

    117 cm, 2 ks na p.p.č. 922/2 obvod kmene 102 a 205 cm, 1 ks na p.p.č. 919 obvod kmene 115 cm  

    a 3 ks na p.p.č. 1227/1 obvod 175, 130 a 132 cm stejně tak i jasan obvod kmene 242 cm  

    na p.p.č. 1271 u statku.Po kontrole na místě jsou stromy staré, nakloněné a mohou ohrozit pádem    



    přilehlou nemovitost i občany pohybující se po komunikaci 1227/1. Proti podání žádosti nebylo  

    námitek a bylo o ní hlasováno  

 

hlasování: / 5 : 0 : 1 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Sedláček 

/ proti: 0, zdržela se: Loukotová 

 

9) Projednání návrhu směny části p.p.č. 1213/2 za část p.p.č. 1/3 – směna pozemku s panem   

    Marečkem (cesta mu vede místem po pozemku, tak těch asi 14 metrů asfaltu vyměníme  

    za 14 metrů louky), vše je domluveno a s projektant od vodovodu to taky schválil. O návrhu  

    bylo hlasováno  

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

10) Projednání vyvěšení záměru pronájmu Obecního Hostince Na Rychtě. Nájemci bude  

       s koncem roku končit smlouva na pronájem obecního hostince. Proto musíme vyvěsit nový  

       záměr jeho pronájmu a podle zájmu případně schválit smlouvu novou. O vyvěšení záměru  

       pronájmu Obecního Hostince na Rychtě bylo hlasováno  
 
hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

11) Projednání vyvěšení záměru pronájmu prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně  

      možnosti využití víceúčelové nádrže jako koupaliště. I tady bude nájemci bude s koncem roku  

      končit smlouva na pronájem areálu koupaliště. Proto musíme vyvěsit nový záměr jeho pronájmu  

      a podle zájmu případně schválit smlouvu novou. O vyvěšení záměru pronájmu prostoru  

      rekreačního areálu ve středu obce včetně možnosti využití víceúčelové nádrže jako koupaliště 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

12) Projednání převodu finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Kruh příspěvkové organizace  

      na fond investic MŠ Kruh příspěvkové organizace – MŠ chce převézt finanční prostředky  

      ve výši 73.924,- Kč z rezervního fondu MŠ Kruh příspěvkové organizace na fond investic MŠ  

      Kruh příspěvkové organizace na platbu zahradní prolézačky. O schválení převodu finančních  

      prostředků z rezervního fondu MŠ Kruh příspěvkové organizace na fond investic MŠ Kruh  

      příspěvkové organizace ve výši 73.924,- Kč bylo hlasováno 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 
13) Smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti Libereckého kraje – zastupitelstvu byla  

      předložena ke schválení smlouva zajišťující podporu dopravní obslužnosti v Libereckém kraji.  

      Se stoupajícími náklady je příspěvek vyšší, než byl v minulých letech. O schválení Smlouvy  

      o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti Libereckého kraje bylo hlasováno  

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

Diskuze 

 

Jiří Sedláček 



Žádost fotovoltaika – žádost je podána jenom na budovu obecního úřadu, na sokolovnu 

bychom nedostali žádnou dotaci. V prvním pololetí příštího roku bude další výzva a další 

žádost můžeme podat na hostinec a obchod i sokolovna. Budou už ujasněné podmínky  

pro předávání elektřiny mezi budovami a tu, co si vyrobíme na střeše sokolovny budeme 

moci využít pro úřad i obchod 

 

Firma BHZ invest Hradec Králové podala po nevydařené minulé žádosti bez nároku  

na odměnu novou žádost do OPŽP na akci „Třídíme odpad v obci Kruh“. Firma udělá  

vše zadarmo jako omluvu za tu předchozí nepovedenou, kterou měla zaplacenou  

 

V prosinci budeme schvalovat rozpočet na rok 2024, pokud chceme chtít něco udělat  

nad běžné akce a na akce, se kterými počítáme, jako je fotovoltaika, nebo oprava výčepu 

v sokolovně, tak zavolejte a dáme je do návrhu rozpočtu 

 

 


